



Veterans Affairs
Canada

Anciens Combattants
Canada



National
Défense
Défense
nationale

**VETERANS AFFAIRS CANADA (VAC)
CANADIAN FORCES (CF)
PROGRAM OF CHOICE (POC) 12 – RELATED HEALTH SERVICES**

NEW REGISTRATION REQUIREMENT FOR MARRIAGE AND FAMILY THERAPISTS

August 2012

Veterans Affairs Canada (VAC) and the Canadian Forces (CF) wish to advise you of a change to the registration requirements for marriage and family therapists.

Effective August 1, 2012, marriage and family therapists must meet the following criteria:

- Licensed by provincial regulatory body

Please communicate this information to your members.

For more information about becoming a registered provider for Veterans Affairs Canada or for the Canadian Forces, members may direct their inquiries to their regional Blue Cross office at 1-888-261-4033.

Thank you for the ongoing care and service you provide to our Veterans and Members of the Canadian Forces.

**ANCIENS COMBATTANTS CANADA (ACC)
FORCES CANADIENNES
PROGRAMME DE CHOIX (PDC) 12 – SERVICES PARAMÉDICAUX**

**NOUVELLE EXIGENCE D'ENREGISTREMENT POUR LES THÉRAPEUTES
CONJUGAUX ET FAMILIAUX**

Août 2012

Anciens Combattants Canada (ACC) et les Forces canadiennes (FC) souhaitent vous informer que des changements seront apportés aux exigences d'enregistrement pour les thérapeutes conjugaux et familiaux.

À compter du 1^{er} août 2012, les thérapeutes conjugaux et familiaux devront satisfaire au critère suivant :

- être titulaire d'une licence d'un organisme de réglementation provincial.

Veuillez communiquer cette information à vos membres.

Pour obtenir plus d'informations sur la façon de devenir un fournisseur enregistré pour Anciens Combattants Canada ou les Forces canadiennes, les membres doivent communiquer avec leur bureau régional de Croix Bleue au 1-888-261-4033.

Nous vous remercions pour les soins et services continus que vous fournissez à nos anciens combattants et aux membres des forces canadiennes.